
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 9/7/2025 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου του Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υγείας 
 
ΘΕΜΑ: «Οι δικαιούχοι φαρμάκων υψηλού κόστους εκπέμπουν σήμα  
  κινδύνου» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Οι δικαιούχοι κατ οίκον φαρμάκων υψηλού κόστους βρίσκονται σε απελπιστική 
κατάσταση. Παρά τις διαρκείς εξαγγελλίες σας, ότι μέσα σε τέσσερις μέρες ασθενείς με 
χρόνια νεφρική ανεπάρκεια, καρκινοπαθείς, ανοσοκατασταλμένοι και όλοι οι χρήζοντες 
φαρμάκων υψηλού κόστους θα μπορούν να λαμβάνουν στο σπίτι τους τα φάρμακά τους 
μέσω ΕΟΠΥΥ, όλοι διαμαρτύρονται για τις αδικαιολόγητες καθυστερήσεις παραλαβής 
των φαρμάκων τους με τραγικές συνέπειες για την υγεία τους. 
Ενδεικτικά, αναφέρουμε καρκινοπαθή ασθενή στην περιοχή της Βέροιας που έχει κάνει 
την παραγγελία από 25/06/2025 και, έως σήμερα, δεν υπάρχει ούτε καν ενημέρωση για 
την ημερομηνία παραλαβής. Για την ακρίβεια, η όποια ενημέρωση αναφέρει αναμονή 
περισσότερο από ένα μήνα. Έτσι και χειρότερα, περιγράφουν την κατάσταση οι 
περισσότεροι ασθενείς που λαμβάνουν τέτοιου είδους ιατροφαρμακευτικής περίθαλψης. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

1. Πότε θα κάνετε πράξη τις εξαγγελλίες σας για άμεση παράδοση των φαρμάκων 
υψηλού κόστους στους ενδιαφερόμενους ασθενείς; 

2. Πού οφείλονται οι αδικαιολόγητες καθυστερήσεις που συχνά αποβαίνουν 
μοιραίες για τους ασθενείς; 

 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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